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Vervoerder Qbuzz heeft aangekondigd dat zij van plan zijn om vanaf 2024 een 

nachttrein te laten rijden tussen Utrecht en Dordrecht, waarbij de trein ook Rotterdam, 

Gouda en Woerden aandoet.  

Op dit moment is reizen met de trein van en naar Woerden ’s nachts nog helemaal niet 

mogelijk. Maar daar zou met dit plan verandering in komen. Wij denken dat dit plan voor veel 

(jonge) reizigers een uitkomst kan zijn en de bereikbaarheid van Woerden wordt vergroot. 

Wij zijn benieuwd naar de mening van het college hierover en de stand van zaken omtrent dit 

plan.  

Onze fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met de plannen van Qbuzz? 

2. Is het college van mening dat dit een belangrijke stap is in de bereikbaarheid van 

Woerden? 

3. Is er contact met vervoerder Qbuzz en andere betrokken partijen over de plannen? 

Namens de CDA fractie, 

Ivo van der Tol en Marco Hollemans 

 


